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Interpellation till regionfullmäktige gällande 
ambulansstationen i Lycksele 

 
 
Ambulansstationen i Lycksele har under en lång tid haft alldeles för små lokaler för deras 
verksamhet. Personalutrymmen är i direkt anslutning till garaget, dvs när bilarna backar in 
så tvingas de andas in avgaser. Utöver detta saknas det tillräckligt stora omklädningsrum 
och egna jourrum. Under ombyggnationen så har det även varit många störande ljud som 
vibrationer, slag och borrande. 
 
Personalen får äta på papptallrikar och plastbestick pga dåliga möjligheter till att kunna 
diska. Under en period fick man lov att hänga tvätten ute i garaget på grund av att 
tvättstugan var så liten. De saknar idag en säker och fungerande arbetsmiljö. 
 
Den 4e oktober beslutades att införa ett skyddsstopp vid stationen i väntan på en lösning av 
problemen. Det var sagt att den lösningen var ytterst provisorisk, men de har nu varit där i 
över en månad. Som svar på detta är att fastighet håller på att titta på andra lösningar. Efter 
skyddstoppet har de hamnat i läkarnas gamla jourrum som även de är trånga och inte 
anpassade efter deras behov. De är idag utspridda runt källaren. Personalen förtjänar en 
ambulansstation som är anpassad till dem och deras verksamhet. 
 
 
Utifrån ovanstående ställer jag följande frågor till hälso- och sjukvårdsnämndens 
ordförande Anna-Lena Danielsson (S): 
- Känner du till arbetsmiljöproblemen för ambulanspersonalen i Lycksele? 
- Region Västerbotten vill vara en god arbetsgivare. Anser du att vi har en hanterbar 
arbetsmiljö för vår ambulanspersonal? 
- Personalen har nu väntat i drygt en månad på besked, hur länge ska personalen behöva 
vänta på en fungerande arbetsmiljö? 
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